
Finaste

Pia

Nej det här med livet har Gud inte lyckats 
hitta någon lämplig avslutning på… 

Å andra sidan kanske det inte spelar så stor roll 
om vi är döda eller levande. 

På ett eller annat sätt kommer vi alltid finnas. 
Allt och alla återuppstår i en eller annan form. 

Vi kommer inte undan, hur gärna vi än vill.
Det är tid och evighet som gäller. 

Och det är väl det som är själva grejen med evigheten,
att den aldrig tar slut. 
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